
 
 
 
Aan : Het College van Burgemeester en Wethouders gemeente Groningen 
 
Betreft : Schriftelijke vragen inzake intocht Sinterklaas en Zwarte Piet 
 
Groningen, 5 juni 2019 
 
Geacht College, 
 
Onlangs werd de inwoners van de gemeente Groningen door het College van B&W in de 
media meegedeeld dat de traditionele Zwarte Piet binnen enkele jaren niet meer te zien is 
bij de jaarlijkse Sinterklaas-intocht in Groningen. De Kinderombudsman en de PvdD vinden 
dat Zwarte Piet moet verdwijnen en het College van B&W van Groningen gaat daar blijkbaar 
in mee. Daar bovenop krijgen de raadsleden nog een brief van een activist tegen Zwarte 
Piet, waarin deze eist dat in 2021 geen enkele Zwarte Piet meer zal worden getolereerd 
tijdens de intocht van Sinterklaas. 
 
Dit roept bij ons de volgende vragen op: 
 

1.  Waarom bemoeit de politiek zich met een traditioneel kinderfeest, waarbij de meest 
aansprekende figuur en kindervriend Zwarte Piet in de ban wordt gedaan? 

 
2. Waarom laat het College van B&W zich leiden door een kleine groep gepolitiseerde 

beroepsactivisten, die op bespottelijke wijze Zwarte Piet in een negatief daglicht 
plaatsen door het kinderfeest te framen als zijnde racistisch. 
 

3. Een meerderheid van de inwoners van Groningen vindt dat Zwarte Piet moet blijven. 
Is het College van B&W bereid om deze vraag via een referendum aan de inwoners 
van Groningen voor te leggen? En zo nee. Waarom niet? 
 
 

In afwachting van uw reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Ton van Kesteren – fractievoorzitter 
Partij Voor de Vrijheid (PVV) 
 
 


